
 
 

Referat styremøte 10/2023  
 

Tilstede:  Harald Neset 
  Lars Martin Antonsen 
  Line Nygård 

Paal Gulbrandsen  
1.vara: Camilla Ek 
Elin Kristin Nilsen  

Forfall:  Mari Gjølberg  
Tid:  Mandag 07.08.2023 kl. 19.00 – 20.45 
Sted:  Teams  
 
Dagsorden 

1. Referat 9 / 12.06.2023 
2. Referatsaker  
3. Handlingsplan 
4. Travgalla 
Eventuelt 

 

SAK 1   07.08.2023/referat 12/6 
Referat styremøte 9 2023 godkjent og publisert https://beta.travsport.no/travforbund-travlag/ostfold-
travforbund/informasjonprotokoller/ 
 

SAK 2  07.08.2023/referatsaker og Info 

a. Info fra Momarken 
ØT leder informerte om at vedlikeholdsarbeider stillingen nå er i orden.  
Ny banemann ansatt Fredrik Solberg. 
Møte avholdt med trenerne der man presiserte at leieprisene må opp, og prisene er nå  
Boksleie kr.550 pr.mnd.  Treingsløype kr.440 pr hest pr.mnd.  
Den store saken på Momarken er økonomien, eiendom og eiendomsutvikling må i havn. 
Budsjettet på sølvpremier er syvhundretusen, dette er mye og vurderes på nytt.. Det blir møte om 
dette til uken.  Den 19.august blir det Kick of møte på Momarken mer info om dette momarken.no 
Info om møtet og påmeldinger sendes travlagene som oppdordret fra DL Momarken. 
 

b. Landsråd 
Det har ikke vært aktivitet i sommer, men dato for neste møte er satt til 9.September. 

 
c.  Trekamp på Sørlandets Travpark 6. - 8. Oktober 2023 

Forespørsel mottatt om å være sponsor til arrangementet. 
Forslag til vedtak: ØT sponser 2 stk vanlige løp (A ponni  og BCD ponni) 
Enstemmig vedtatt 

 
d. Ungdomssamling 29.Sept. – 1. Okt. 2023 Norsk Hestesenter   

Alder 16-26 år. Viser til tidligere utsendt info med svarfrist 20/8. 

Forslag til vedtak:  
1. Vi benytter oss av tilbudet og sender forslag på 2 pers fra Østfold.  
2.  ØT dekker egenandelen. Kr. 2000,- pr pers. 

Enstemmig vedtatt 



 
e. Til start! Momarken Travbane mandag 2.oktober kl. 18 

Veterinær, hovslager, bevertning, publisert nettside og Facebook Til start er i orden. 
Medhjelpere Paal Gulbrandsen, Lars Martin Antonsen. Bjørn Vidar Garseg sendes sms. 
 

f. Askim Travselskap manglende Årsrapport 
Leder er på nytt ringt opp uten hell, det ble informert på telefonsvarer om ny lov innlevering av 
Årsrapport. Samt at ØT ønsker et møte med Askim om det. 
Vedtak: Forbundets leder tar kontakt/ringer/brev sendes. 
 

g. Brev mottatt fra ponniutvalget 
1.Gavekort må betales med kort da det ikke er mulig å sende faktura hvordan gjør vi det nå? 
Svar: avtale med Majken er i orden – gavekort kjøpes i forkant via forbundskontoret/kort. 
/Kristin 
 
2.Instruktørjakke 
Svar: Kontakt med DNT viser at instruktørjakker ikke deles ut som tidligere. Begrunnelsen til at vi sluttet med 
det er at alt for mange gikk rundt med ponniinstruktør jakke og ikke lenger fungerte i vårt system. 
Den beste løsningen er å bare skal ha gule vester hvor det trykkes ponniinstruktør på. Passer til flere og 
brukes kun av den som har en jobb der og da. 
 
Forslag til vedtak: innkjøp av gule vester med trykk ponniinstruktør samt medhjelpere 
Enstemmig vedtatt med ønske om tilbakemelding fra utvalget. 
  
3.Lisenskurs med oppstart 2021 
Det er ikke sendt inn timelister for kurset, Ponniutvalgets leder innhenter dette. 
Forslag til vedtak: ØT utbetaler bidraget som de har krav på ihht lisenskurs ponnitrav. 

 Enstemmig vedtatt 
 

h. Danning av andelslag på traverhest – møte i Østfold ILA August (?).  
Jeg har tatt opp dette med DNT og har følgene svar: 

-Det er satt ned en gruppe som består av 2 andelslagbestyrere (Henrik Bjørndalen og Trond Martinsen), oppdrettere 
med andelslag (Thomas Posales og Kristin Alm), Espen Schem, Anette Leiren og Tron Gravdal. De skal ha sitt første 
møte sammen den 5/8. 
-ba DNT Tron om å notere 28.august, da det er en dato vi kan ha et slikt møte kl. 17 i forkant Toto stevnet. 
Vi får svar omg. etter møtet. 
02.08.-23/Kristin 
 
 Vedtak: Det jobbes for fullt for å få til dette møtet den 28.August kl.17, der møtet starter med middag. 
   Harald holder i dette for ØT i samarbeid med Fredrikstad og Omegn Travselskap som kom med ideen 

 
 
 

SAK 3  07.08.2023/Oppfølging ØT utvalg -  Høstens aktiviteter 

Høstens aktiviteter 

a. Ponniklubben 
Er medhjelpere til familiedager Momarken 
13/8 Trømborg Travlag Flyttet til 19/8  
27/8 Rakkestad og Degernes Travselskap 
  

b. Ponniutvalget  
Ponnitravløp på Totodager Momarken 
Ponnitreninger 
 

c. Ungdomsutvalget 



ØT har i dag vedtatt å sende minst 2 ungdommer på Ungdomssamlingen i høst. 
Vedtak: Forbundssekretær tar kontakt med leder og finner en løsning på det.  
 

d. Lokalkjøringer det gjenstår 3 kjøringer 20/8   23/9  15/10 alle på Kala  
e. Det gjenstår to av fire familiedager på Momarken 21/5 11/6 13/8 27/8 

 

SAK 4  07.08.2023/Lagledermøte 

Forslag til vedtak:  

1.Dato for høstens lagledermøte foreslås til onsdag 13.september 

2.Dagsorden planlegge Høstkonferanse og øvrig info.  

 

Enstemmig vedtatt   

 

SAK 5    07.08.2023/ Høstkonferanse 

Tema: 

Innspill fra DNT er mottatt: 
DNT styrets vedtak:  
Styret gir følgende innspill til temaer på forbundenes travkonferanser: «Rapport fra Oslo Economics/banestruktur» 
og «andelslag». I tillegg anbefales det å videreføre innholdet fra utviklingskonferansen i forbundenes 
travkonferanser. 
 
Vedtatt: Høstkonferansen avholdes i Restauranten på Momarken lørdag 14.oktober. Dato klargjøres med 
restauratør.  For di som vil overnatte gis et til bud fra Hotellet på Slitu. ordnes av sekretær. 
 

 

SAK 6    07.08.2023/ Travgalla 2024 

ØT vedtok på sitt forrige styremøte å gjennomføre Travgala 2024  
Budsjett er fjorårets tall med håp om flere sponsorer bl.a.  

Lars Martin Antonsen Line Nygård i samarbeid med forbundssekretær ble utpekt til styrets galla komité. Med plan 

om gjennomføring av arrangementet og budsjett på blokka. 

 

SAK 7    07.08.2023/ Innkommet forslag nr 3 GF til behandling 

GF ØT - Innkommet forslag 3 – ØT styret 

Østfold Travforbund foreslår at generalforsamlingen bevilger inntil kr. 50000,- til 2-åringene 2023. 

ØT styret behandlet denne sak på sitt styremøte 09.02.2023.    Vedtak: Enstemmig Begrunnelse: Da mønstringsløp vil blir 

arrangert av DNT 2023 uten tilskudd, ønskes forbundet et motiverende tiltak som bidrar til å belønne Østfold eide 2-åringer. Det 

ble noe diskusjon, før det fremkom et konkret forslag som det ble stemt over: Forslag: Kr.50.000,- fordeles på 2-åringer som har 

gått mønstringsløp. De skal være eid av medlemmer i Østfold og trent i Østfold.   Vedtatt: enstemmig. 

Forslag til vedtak: Tiltaket utsettes  
Begrunnelse: ØT styrets forslag ble begrunnet med at det skulle være et motiverende tiltak siden DNT hadde vedtatt 
å ikke utbetale penger til mønstringsløpene i år, DNT har endret sitt vedtak og betaler nå ut til godkjent 
mønstringsløp som tidligere.  
Enstemmig vedtatt 
 
 
 
 



EVENTUELT 
 
 
 

a. Styret var ens om at gruppen med Paal, Line og Harald ser på om det er noe annet positivt og 
motiverende vi kan gi/gjøre for travfolket i Østfold.  

b. Medlemsnytt juli blir fulgt opp med ny utgave i August, der andelshester blir en del av skrivet. 
 

c. Det å få starte når man har testet positivt har blitt et hett tema. Bør vi endre reglementet? Bør A prøven 
gi utestengelse? Vi er nødt til å sette i gang en debatt med dette som tema.  
 
Til info så viser det seg at om man stryker sin hest med begrunnelse å ikke delta i konkurranse sammen 
med trener av hest som har testet positivet i A-prøven gir reglementet straff til strøket hest (14dager 
karantene) trener av strøket hest i trening 3mnd utelukkelse som trener. 

 
ØT leder har tatt kontakt med styreleder DNT om dette – som de nå har på agendaen. 

 
d. ØT Leder  informerte fra Røneld prosjektet. 

 
 

 

 
 

 

 

Møteplan viser neste styremøte 11.september  

Saker som må med der:  

 

 

07.08.02023 
Elin Kristin Nilsen 
Referent. 
 


